
Głowno, dn. 19 grudnia 2012 r.
OR.0002.13.2012

Protokół Nr XXIX/2012
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 19 grudnia 2012 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Głownie.

Ustawowa liczba radnych – 15
                                                                      Faktyczna liczba radnych 

w dniu odbycia sesji – 15
                                                                                Liczba radnych obecnych – 15

I. Obecni:
- radni według załączonej listy obecności (zał. nr 1),
- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak,
- pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy Głowno Jolanta Szkup,
- specjalista ds. gospodarki wodnej i ochrony środowiska w UG 
  Głowno Stanisław Urbanowicz,
- pracownik UG Głowno zajmujący się problematyką gospodarki 
  odpadami komunalnymi Maciej Olejniczak.

Ponadto w sesji uczestniczyli:
               - przedstawiciele Pracowni Planowania Przestrzennego z Łodzi Aneta 
                 Tomczak i Marta Pastuszka,
               - przedstawiciele firmy Vent Energy Krzysztof Szymański i Adam 
                 Grzelak.

II. Porządek obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Rozpatrzenie  projektu  Gminnego  regulaminu utrzymania  czystości  i 

porządku oraz gospodarki odpadami dla Gminy Głowno i projektów 
uchwał wdrażających regulamin w życie. 

5. Omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu 
korzystania  z  sal  gimnastycznych  w  gminnych  placówkach 
oświatowych.

6. Zapytania i wolne wnioski.

III. Ustalenia.



Ad.1.
                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk o 
godz. 1025 otworzył XXIX sesję Rady i po powitaniu obecnych oświadczył, że 
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych (na ustawową 
liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
                 Przewodniczący  Rady  Władysław  Mikołajczyk  odczytał 
proponowany porządek obrad a następnie zapytał, czy odnośnie w/w porządku 
ma ktoś inne propozycje, uwagi lub wnioski.
Nie było. 
Rada Gminy Głowno przyjęła porządek obrad XXIX sesji  jednogłośnie – 15 
głosami  „za”,  na  15  radnych  uczestniczących  w  sesji  i  biorących  udział  w 
głosowaniu. 
 
Ad.3.
           Pani Aneta Tomczak na wstępie powiedziała, że cała praca formalno-
prawna przy projekcie studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  została  zakończona.  Dodała,  że  rozpatrzono  wnioski 
mieszkańców odnośnie  studium,  potem odwołania  do wniosków i  na  koniec 
pozostały protesty (uwagi) do zarządzeń wójta w tych sprawach. Powiedziała, że 
część uwag została uwzględniona a część nieuwzględniona zostaje oddana do 
decyzji Rady. Dodała, że podczas rozpatrywania wniosków a następnie uwag 
brano pod uwagę klasę gleb, uzbrojenie terenu, termin złożenia uwagi.
Wójt  Gminy  Marek  Jóźwiak przypomniał,  że  wpłynęło  do niego  ponad 300 
wniosków.  Dodał,  że  wykonano  ogromną  pracę  a  dla  niego  były  to  2 
najtrudniejsze lata jego pracy na stanowisku wójta.
Następnie  Rada  w  pierwszej  kolejności  przystąpiła  do  omówienie  uwag 
złożonych przez mieszkańców gminy przybyłych na sesję.
Pierwsza uwaga złożona został przez Panią Agnieszkę Plewkę, która pokrótce 
omówiła swoje zastrzeżenia do zarządzenia wójta. 
Po  jej  wypowiedzi  odbyła  się  dyskusja.  Po  dyskusji  w  głosowaniu  radni 
pozytywnie  odnieśli  do  uwag  Pani  Plewki  głosując  15  głosami  „za”  ich 
uwzględnieniem.
Druga  rozpatrywana  uwaga  złożona  została  przez  Panią  Renatę  Gładką.  Po 
odbyciu procedury jak wyżej Rada Gminy Głowno również jednogłośnie (15 
głosów „za”) opowiedziała się uwzględnieniem złożonych uwag.
Kolejna  uwagę  złożyła  Pani  Katarzyna  Zuchora.  Podobnie  jak  poprzednio 
złożona  uwaga  (dotyczyła  sąsiadującej  działki)  została  w  głosowaniu 
uwzględniona przez Radę Gminy Głowno (15 głosami „za”).
Kolejna  rozpatrywana  uwaga  złożona  została  przez  Pana  Stachlewskiego 
Wojciecha.  Po  dyskusji  Rada  Gminy  Głowno  głosując  14  głosów  „za”,  1 
„przeciw” opowiedziała się za uwzględnieniem złożonej uwagi.
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Salę obrad za zgodą przewodniczącego Rady opuścił Radny Tomasz Pieniążek.
Następną rozpatrywaną uwagę złożył Pan Krzysztof Przeganiała. Podobnie jak 
poprzednie została uwzględniona w głosowaniu 14 głosami „za”, na 14 radnych 
głosujących.
Salę obrad upuścili za zgodą prowadzącego Radni Piotr Kierus i Piotr Kałuża.
Ostatnia uwaga, którą rozpatrywano w obecności składającego dotyczyła firmy 
Vent  Energy  budującej  elektrownie  wiatrowe.  Dotyczyła  ona  rozszerzenia 
wskazanych  terenów  pod  możliwą  lokalizację  elektrowni  wiatrowych.  Z 
powodu niezrozumienia  racji  stron  przewodniczący  Rady  ogłosił  przerwę na 
uściślenie uwagi.
Po przerwie, na której złożono dokładne wyjaśnienia, zlokalizowano położenie 
planowanych elektrowni wiatrowych (zgodnie z przepisami prawa i stosownymi 
wytycznymi). Okazało się, że jedna z nich wchodzi w kompleks ziem III klasy a 
2  oddziaływują  na  teren  gminy  sąsiedniej.  W  związku  z  powyższym  Rada 
Gminy  Głowno  przystąpiła  do  głosowania.  Pierwsze  głosowanie  dotyczyło 
odrzucenia uwagi dotyczącej budowy elektrowni wiatrowej na glebie klasy III.
Rada Gminy Głowno opowiedziała się za wyłączeniem tej elektrowni głosując 8 
„za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” (na 12 radnych biorących udział w 
głosowaniu i uczestniczących w sesji). 
Następnie Rada głosowała za wyłączeniem 2 elektrowni mogących oddziaływać 
na sąsiednią gminę.
Rada  Gminy  Głowno  opowiedziała  się  za  wyłączeniem  tych  2  elektrowni 
głosując 8 „za” wyłączeniem, przy 1 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się”. 
Następnie  Rada  głosowała  za  uwzględnieniem  lokalizacji  pozostałych 
elektrowni wiatrowych – 11 głosów „za”. przy 1 „przeciw”.
Po wyjaśnieniach przedstawiciele firmy Vent Energy odstąpili od rozpatrywania 
drugiego punktu swoich uwag.
Rada  Gminy  Głowno  głosując  nad  całością  uwag  firmy  Vent  Energy  (z 
wyłączeniem wcześniej  głosowanych)  opowiedziała  się  za ich przyjęciem 12 
głosami „za” (na 12 radnych biorących udział w głosowaniu i uczestniczących 
w sesji).
Po  przerwie  Rada  głosowała  jeszcze  nad  uwagą  złożoną  przez  Marię 
Dąbrowicz,  który  przybyła  na  salę  obrad  w  trakcie  omawianie  uwag  firmy 
budującej elektrownie wiatrowe. Po dyskusji Rada Gminy Głowno postanowiła 
w  głosowaniu  nie  uwzględnić  wniosku  Pani  Dąbrowicz  głosami  10  „za”,  1 
„przeciw” i 1 „wstrzymującym się”. 
Wniosek Pana Andrzeja Wawrzyna Rada Gminy Głowno jednogłośnie odrzuciła 
z uwagi na jego złożenie po terminie.
Następnie Rada Gminy Głowno głosowała oddzielnie nad wykazem uwag do 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (zał. nr 2 
do protokołu - wynik głosowania Rady w kolumnie „Rozstrzygnięcie Wójta w 
sprawie rozpatrzenia wniosku”).
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Wójt  Gminy  zwracając  się  do  Pani  Tomczak  poprosił  o  sugestie  w sprawie 
wniosku firmy ILF (budowa rurociągu do przesyłu CO2) odnośnie wniesienia 
zmian w studium.
Pani Tomczak odpowiedziała, że według niej powinno się to zrobić w lutym 
przyszłego roku.
Po  tej  wypowiedzi  przewodniczący  Rady  ogłosił  5  minutową  przerwę  w 
obradach.

Ad.4.
         Specjalista ds. gospodarki wodnej i ochrony środowiska w UG Głowno 
Stanisław  Urbanowicz  poinformował  zebranych,  że  regulamin  utrzymania 
czystości i porządku oraz gospodarki odpadami dla Gminy Głowno (zał. nr 3 do 
protokołu), który był rozpatrywany na poprzedniej sesji Rady został poprawiony 
zgodnie z uwagami radnych i przesłany do SANEPIDU w celu uzyskania opinii 
o  nim.  Dodał,  że  uzyskał  on pozytywna opinię  tej  instytucji.  Powiedział,  że 
wszystkie uchwały związane z wprowadzeniem systemu odbioru i gospodarki 
odpadami komunalnymi będą przesłane do Wojewody Łódzkiego do nadzoru.
Pierwsza w dyskusji głos zabrała Radna Marzena Doardo, która zapytała, czy 
właściciel  nieruchomości  w deklaracji  o  wysokości  opłat  za  gospodarowanie 
odpadami musi zgłosić drugą rodzinę mieszkającą w ty samym budynku.
Pan  Urbanowicz  odpowiedział,  że  ten  obowiązek  ciąży  na  właścicielu 
nieruchomości.
Następnie Rada zajęła się rozpatrywaniem poprawionych projektów uchwał dot. 
gospodarki  odpadami  komunalnymi  na  terenie  Gminy  Głowno.  Pierwszy 
dotyczył  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłat  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi  składanej  przez  właściciela  nieruchomości  (zał.  nr  4  do 
protokołu).
Stanisław Urbanowicz przypomniał,  że deklaracje będą zbierane od lutego do 
końca marca przyszłego roku.
Rada Gminy Głowno nie wniosła uwag do projektu uchwały w w/w sprawie.
Następny  projekt  uchwały  dotyczył  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za 
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  stawki  opłaty  (zał.  nr  5  do 
protokołu).
Wójt Gminy powiedział, że po kalkulacji kosztów wyszło, że stawki powinny 
wynosić 12 zł za odbiór odpadów zmieszanych i 6 zł odpady segregowane.
Radna Marzena Doardo stwierdziła,  że według niej  powinno się  ustalić cenę 
niższą a później ewentualnie ja podnieść.
Wójt odparł, że on będzie się opierał na wyliczeniach. Dodał, że w sąsiedniej 
gminie zaproponowano ceny odpowiednio 13 zł i 7 zł.
Prowadzący  obrady  stwierdził,  że  według  niego  Rada  powinna  wyjść  z 
propozycją  stawek  w  wysokości  10  zł  za  zmieszane  odpady  i  5  zł  za 
segregowane a jeżeli będą straty to trzeba będzie je podnieść.
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Kolejny rozpatrywany projekt uchwały dotyczył terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  (zał.  nr  6  do 
protokołu).
Przewodniczący Rady powiedział, że według niego mieszkańcy gminy powinni 
się rozliczać w systemie miesięcznym.
Pan  Stanisław  Urbanowicz  odpowiedział,  że  też  się  nad  taką  opcją 
zastanawialiśmy,  ale  jest  obawa,  że  jeden  pracownik  nie  zdąży  tej  operacji 
obsłużyć.
Po dyskusji Rada postanowiła wyjść z propozycją rozliczania kwartalnego.
Ostatni projekt uchwały dotyczył szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właścicieli  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi 
(zał. nr 7 do protokołu).
W  toku  dyskusji  wyszła  sprawa  wystawiania  pojemników  z  odpadami. 
Przewodniczący  Rady  zgłosił  uwagę  do  zapisu,  który  mówił,  że  pojemnik 
należy wystawić poza ogrodzenie posesji.
Po  dyskusji  ustalono,  że  pojemnik  trzeba  będzie  wystawić  przy  drodze 
publicznej. 
Stanisław Urbanowicz zaapelował, aby Rada Gminy Głowno podjęła te uchwały 
na sesji w dniu 28 grudnia, ponieważ trzeba będzie je przesłać do Wojewody 
oraz do SANEPIDU.

Ad.5.
        Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak stwierdził, że mając na terenie gminy 
3  wymiarowe  sale  gimnastyczne,  z  których  będą  mogli  korzystać  również 
mieszkańcy gminy trzeba uchwalić regulamin korzystania z tych obiektów.
Pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy Pani Jolanta Szkup zapoznała radnych z 
treścią projektu takiego regulaminu.
Wójt odnosząc się do jego zapisów zasugerował, aby zawrzeć w nim sprawę 
ubezpieczenia od wypadków oraz odpłatności za korzystanie z sal.
Radni otrzymali tekst regulaminu. 
Przewodniczący poprosił radnych o przemyślenie tej sprawy do następnej sesji.

Ad.6.
            W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Głowno 
Władysław  Mikołajczyk  poprosił  zebranych  o  zadawanie  pytań,  zgłaszanie 
uwag  i  wniosków  odnośnie  spraw  bieżących  dotyczących  gminy  i  jej 
mieszkańców. Będąc przy głosie poinformował zebranych, że wpłynęły do Rady 
dokumenty  z  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  zawierające  odpis 
prawomocnego wyroku z dnia 21 września 2012 roku wraz z uzasadnieniem w 
sprawie ze skargi Prokuratora rejonowego w Zgierzu oraz akta administracyjne 
(zwrot akt). 
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Pytań, uwag i wniosków ze strony radnych nie było.
Wobec powyższego oraz wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący 
Władysław  Mikołajczyk  o  godz.  1747 zakończył  XXIX  sesję  Rady  Gminy 
Głowno.
Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządził: Obradom przewodniczył:

  Ireneusz Furga  Władysław Mikołajczyk
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